
Referat 

Bestyrelsesmøde Resenbro 

Torsdag d. 24. november 2022 

Kl. 19.00 – 21.30 

Det store mødelokale 1. sal.  

 

 

Mødeleder: Mia 

Referent: DK 

Kageordning: Alex  

Forældrenyt: Bjarke 

Afbud: Bjarke, Tine, Alex 

 

Dagsorden 
1. 
(O) 

19.00-19.15 

 
Nyt fra ledelsen  

Nyt fra bestyrelsesformanden 
Nyt fra andre 
 

 
Barselsvikar fra 4/1-23 

Karen Gran er ansat som barselsvikar 
for Anne-Sofie, som går på barsel 
d.16.12. Karen er ansat i en 60 
procents stilling.  
Pouline kommer tilbage fra barsel efter 
jul og skal også have nogle af Anne-

Sofies timer. Pouline får desuden timer i 
0.klasse, hvilket frigiver Maria, så hun 
kan være ekstra i nogle andre timer i 
0.kl. 

 
Juleklippedag d. 1. 12 
Forældre og bedsteforældre er 

velkomne. Det er muligt for gæsterne at 
købe æbleskiver for en rund femmer. 
Alle elever får æbleskiver. 
 
SFO: 3.klasse har haft en hyggelig 
spise-aften. Budgettet giver begrænset 
mulighed for at indkøbe materialer til 

julegaver, så Maria har været i 
gemmerne og fundet ting frem. Det 
bliver super flotte julegaver. 
  

2. 

(O,D) 
19.15-19.25 
 

 

Tilbagemelding fra dialogmøde med DFSU 
 
 

 

Jakob og Christopher har været til 
dialogmøde med DFSU. Rigtig fint møde 
med stort fokus på den bekymring, der 

er omkring de forestående besparelser. 
Der blev også talt om tildelingsmodellen 
pr. elev i Silkeborg og strategien for 
Silkeborgs Kommunes skolevæsen.  

Der er oprettet et bestyrelsesforum, 
hvor der er mulighed for at drøfte ting 
med andre bestyrelser. Det vil gøre det 
nemmere f.eks. at indgive et fælles 



høringssvar.   
 

3. 

(O,D) 
19.25-19.45 
 

 

Tilbagemelding fra dialogmøde omkring 
placering af børnehave 
 

 

Der er en dialog i gang med kommunen 
omkring placeringen af den midlertidige 
børnehave. Resenbro lokalråd og 
skolebestyrelsen havde indkaldt Martin 
Jakobsen til et møde d.7. oktober, hvor 
der blev diskuteret trafiksikkerhed både 
på Møllegårdsvej, Dybdalen og 

Stidalsvej. Baggrunden var også 
bekymring for placering af den nye 
børnehave i forhold til sikker skolevej 
for eleverne. 
Efterfølgende blev der afholdt et 
informationsmøde på skolen omkring 
placeringen af den nye børnehave.  

 
Lige nu ser det ud til at beslutningen om 
placeringen af børnehaven bliver 
fastholdt.  
 

Pause  Alex har lidt godt med  

3. 
(O,D) 
20.00-20.20 
 
 

 

 
Tilbagemelding fra dialogmøde 
trafiksikkerhed 

 
Christopher og Jakob har afholdt møde 
med 2 ingeniører fra Teknik og Miljø 
afdelingen omkring trafiksikkerhed på 
Møllegårdsvej, Stidalsvej og Dybdalen.   

 
4. 
(O) 
20.20-20.35 

 

 

 
Tilbagemelding på lokalegennemgang 
med ejendomme fra SK 

 
Der har været arkitekter og ingeniører 
på besøg til gennemgang af skolens 
bygninger med henblik på de 

kapacitetsudfordringer, der kommer i 

den nærmeste fremtid.  
Den første udfordring er allerede til 
sommer, hvor det sidste faglokale skal 
bruges som klasselokale.  
Da pladsen er optimalt udnyttet lige nu 
og SFO-lokalerne ikke er tidssvarende, 

kræver det at der bliver bygget til 
skolen.  
 

5.  
(O) 
20.35-21.00 

 
 

 
Information omkring meddelelsesbogen 
kommunikation mellem skole og hjem 

(se bilag) 
 
 
 

 
Jakob gennemgår materiale fra 
ministeriet omkring meddelelsesbogen, 

som erstatter elevplanen.  
Meddelelsesbogen skal udkomme en 
gang i dette skoleår. 
Skolebestyrelsen skal udarbejde 
principper for meddelelsesbogen. Til 

sidste møde blev der nedsat et udvalg, 

som skal mødes i december. PU 
(pædagogisk udvalg) arbejder lige nu 
med, hvordan meddelelsesbogen skal 
sættes sammen.  
 

6. 

(O) 
21.00-21.15 
 

 

Kapacitetsudfordringer, 
bestyrelseshenvendelse til DSFU. 

 

Christopher har skrevet en henvendelse 
til DSFU omkring kapacitets-
udfordringer, som skal omskrives lidt 



O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

Møderække kommende år.  Kage Forældrenyt  

Tirsdag d. 23. august 2022 SB1 KL 

Onsdag d. 28. september SB2  Christopher Tine 

Mandag d. 24. oktober SB3  Tine Alex 

Torsdag d. 24. november SB4 Alex Bjarke 

Tirsdag d. 10. januar 2023 SB5 Bjarke Niels 

Mandag d. 20. februar SB6 (fællesmøde med Voel, Langsø og Resenbro) 

Torsdag d. 23. marts SB7  Niels Louise 

Onsdag d. 10. maj SB8  Louise Tine 

Tirsdag d. 6. juni SB9    Spise ude Alex  

Normalt mødetidspunkt er 19.00-21.30 på skolen. 

Andre møder: 

Mandag d. 19. september skolebestyrelseskursus for nye medlemmer (og gamle) 

Mandag d. 7. november dialogmøde med DSFU (bestyrelsesformand + skoleleder) 

Marts Dialogmøde med DSFU (bestyrelsesformand + skoleleder) Dato kommer. 

 

Kommende punkter:  

 

Skal vi have dyr? Forældrehenvendelse. 

(Tag kontakt til Voel) 

 

Mulighed for at lave en skriftlig 
henvendelse. 
 
 

efter der er budgetteret med midler til 
ombygning. Fokus vil nu være på, at få 
anlægsmidlerne rykket frem i stedet for 
om der bliver tildelt anlægsmidler. 

Christopher og Niels skriver 
henvendelsen færdig. Henvendelsen 
sendes rundt til gennemlæsning i 
bestyrelsen.  
 

7. 

21.15-21.30 

 

Evt. 
 

 

Midttrafik/Silkeborg kommune har 
planer om at nedlægge busrute nr. 1 og 
12. Der har endnu ikke været offentlig 
høring om dette og der er endnu ikke 
truffet beslutning. Det er vigtigt med 
mange henvendelser/høringssvar fra 
både borgere, lokalråd og bestyrelse for 

at hindre dette.  
 
Elevrådet vil undersøge om det har 
båret frugt med fokus på sproget. Både 
nu og til foråret.  
 

Skraldekunst, kan det udvides til noget 
mere nyt og spændende? 
 


